
Otevřený dopis Evy Jurinové řediteli FNM Miloslavu Ludvíkovi

Miloslave Ludvíku,

jsem šťastna, že existuje možnost vyřizovat si vzkazy přes média. Teď konečně si 
spolu můžeme otevřeně povídat, protože celých 10 let jste o to neměl zájem a mě 
byla hanba to někomu přiznat.
Nezval jste mě na porady vedení, důležité vzkazy jste přeposílal přes Jaromíra 
Morávka a na mé maily jste nereagoval. Moji snahu,abyste absolvoval 
médiatrénink, naučil se vážit slova a pracovat s informacemi, jste suverénně 
odmítal. 
Naše zásadní komunikace se tak většinou odehrávala v rychlosti přes mobil, 
pokud jste byl na příjmu a nelétal v oblacích.
A tak, jak šel čas a postupně upevňoval Vaši politickou moc, jste mnohdy svou 
zvrácenou sebeprezentací ztrácel sympatie. Lidé kolem,včetně akademické obce, 
se Vás  začali bát. 
Jsem za tento stav svým způsobem ráda, protože jsem se musela naučit celou tu 
dobu pracovat v režimu krizové komunikace, perfektně si ověřovat  i získávat 
informace a dávat si pozor na chyby. Navazovala jsem kontakty s lékaři a 
prezentovala na veřejnosti dobré jméno nemocnice, které opravdu dělají 
především oni a jejich kvalitní medicína.
Zdokonalila jsem se v této oblasti a tuto zkušenost ráda využiji při svých 
přednáškách o komunikaci ve vrcholovém managementu.

Nikdy jsem nikomu nepředváděla tklivý příběh při odchodu z Novy, jak ve svém 
dopise uvádíte – protože tklivý nebyl. Pan Železný jistě rád potvrdí, že mi dal 
nabídku, abych pokračovala. Rozhodla jsem se sama a z Novy odešla. Jako 
výrazná tvář jsem měla řadu pěkných nabídek, ale přijala jsem tu Vaši. V té 
době mi v nemocnici umíral tatínek a já jsem si řekla, že si zblízka musím 
sáhnout na to,čeho se v životě nejvíce bojím – bílých plášťů a zákeřných nemocí. 
Práce pro FNM mi jednoznačně v tu chvíli připadala smysluplná a opravdovější, 
než se ukazovat na obrazovce. 
Píšete, že teď nemáte čas ani chuť se zabývat tím, co říkám v médiích. Je mi líto, 
že opět jste časově zaneprázdněn a opět Vám dobře radím. Zabývejte se tím a 
velmi! Prosím, zkroťte svou přehlíživost! Ta nemocnice není Vaše a Vy jste 
povinnen pravdivě odpovídat na otázky veřejnosti. V rámci úsporných opatření 
k tomu ani nemusíte používat  významnou agenturu. Odpovědět byste měl i 
voličům, na které jste se usmíval z plakátů, i stranickým kolegům, kteří jsou 
přesvědčeni, že důstojně reprezentujete ČSSD. 

Píšete, že jsem se intimně prezentovala v bulvárních médiích. Tak to jste mě 
poprvé rozesmál. :-)Tomuto tvrzení se musejí divit i jejich čtenáři! Pokud ovšem 
máte důkaz, moc prosím, předložte ho! Možná mi to zvedne sebevědomí. Já totiž 
nejsem výstavní kus a fakt nemám, co bych intimně ukazovala!



Co se týká zákazu práce, který jste mi dal, pak volám po svědectví Vašeho 
náměstka MUDr.Martina Holcáta, který mi ve středu, 26.1. kolem 16.h. řekl, že 
si nepřejete,abych se od této chvíle vyjadřovala za FNM. Byla u toho i vedoucí 
sekretariátu Ing. Karin Minátová.
 Nutíte mne k tomu, abych znovu ve zkratce opakovala to,co se stalo.
Nikdy jste mi neoznámil, že máte v plánu odcestovat. Den poté jste redaktorovi 
Práva na dotaz ohledně petice Dětského kardiocentra řekl: "petici jsem 
nečetl,protože jsem v zahraničí". Druhý den se mě novináři pochopitelně ptali, 
kde jste a proč právě v této době? Protože jsem to nevěděla, ptala jsem se 
zastupujícího náměstka Holcáta, který mě odkázala na Váš mobil. Na dotaz, co 
mám sdělovat  novinářům jste mi řekl, že jste na řádné dovolené s náměstkem. 
To jsem konstatovala do médií, nic víc. Pár hodin poté jste mi zakázal se 
vyjadřovat.
Právě jsem se z médií dočetla, že tvrdíte,že vedu kampaň proti nemocnici!
 Pane řediteli, prosím, přestaňte lhát.

Píšete, že pro potřeby nemocnice potřebujete opravdu profesionální moderně 
řízené vztahy s veřejností? S dychtivostí uvítám Vaši osobní specifikaci oněch 
moderně řízených vztahů s veřejností a ráda se od  Vás poučím.
Ostatně,v praxi už jste mi to předvedl. V lednu 2010 jste angažoval Veroniku 
Vránovou do pozice vedoucí samostatného oddělení marketingu a PR.
Očekávala jsem, že konečně nebudu na PR sama a těšila jsem se na její 
spolupráci, kdy předloží projekty, jak  prezentaci nemocnice zlepšit.
Leč nestalo se tak  a v zápětí se ukázalo, že hlavním posláním V. Vránové je 
pomáhat Vám ve volební kampani do pražského zastupitelstva, čímž se ostatně 
ani netajila a dost často odcházela se slovy: "...už zas musím do toho Liďáku". 
Vy sám si přece dobře pamatujete, že jsem Vám přišla odevzdat návrh smlouvy 
na zajištění tiskovin pro Vaši volební kampaň, kterou omylem nechala v naší 
společné tiskárně.
Komentoval jste to slovy: "..to je ale kráva!"

Otázka na závěr: Pokud jsem podle Vás vedla nemoderní a neprofesionální 
vztahy s veřejností, proč jste se mnou v září 2010 uzavřel další pracovní 
smlouvu?
Když o tom tak přemýšlím, je to vlastně oboustranná potřeba. I já bych uvítala 
v čele FNM  ředitele, který bude nemocnici řídit opravdu moderně a 
profesionálně. 

Eva Jurinová

P.S. Mediální kampaň nevedu,jen se bráním.


